
Срђа Јанковић: Ситуација са коронавирусом у Србији је потенцијално забрињавајућа, требало би мало "стегнути обруч" око вируса и ригорозније га сузбијати
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 Ситуација са епидемијом коронавируса у Србији је потенцијално забрињавајућа и
требало би мало "стегнути обруч" око вируса, ригорозније га сузбијати, да не би дошло
до ширења, изјавио је члан државног Кризног штаба имунолог Срђа Јанковић.

  

"Морамо да спречимо да се епидемија поново разбукти у широј популацији. Постојеће
препоруке Кризног штаба треба да се ригорозније примењују", рекао је Јанковић за РТС.

  

  

Као важан корак у сузбијању коронавируса он је навео поштовање препоруке о ношењу
заштитних маски у јавном превозу и у затвореним местима.

  

На питање о гледаоцима на утакмицама, Јанковић је одговорио да је препорука Кризног
штаба да свако друго седиште на трибинама буде празно, али да нису предвиђене
законске санкције за то, па је читава ствар на организаторима. 
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Јанковић је, коментаришући предстојећу седницу Кризног штаба за сузбијање пандемије,
рекао да лично очекује да препоруке које су донете можда буду појачане неким актима
са правном снагом.

  

(Фонет)
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